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Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 
IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 

 
Datum: 3. prosince 2021 od 8,30 hodin 
Místo: Zasedací místnosti provozní budovy na skládce 
Přítomni dle prezenční listiny: Ing. Medáček Petr, Vacková Alena, Ing. Hajná Eva, Bc. Čechová Martina, Šuma 
Vladimír, Romana Albrechtová, Ing. Padělek František, Lenka Procházková  
Nepřítomni: Bc. Skružná Andrea, Bc. Sazeček Tomáš, Ing. Ivo Elman, Jana Salcmanová, 
Hosté: Zubáková Venuše 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno předsedou sdružení na den 3. 12. 2021 od 8,30 hod. v zasedací místnosti 
provozní budovy na skládce.  Program jednání dle zaslané pozvánky je následující:  

1/ Zahájení, kontrola usnesení 
2/ Informace – dohoda o narovnání s ŘSD 
3/ Valná hromada společnosti SONO PLUS, s.r.o. 

a)  Informace o úpravě cen za poskytování služeb od roku 2022 
b)  Valorizace odměny za výkon funkce jednatele 
c)   Rozhodnutí v působnosti valné hromady 

                 4/  Závěr 
 

Ad 1/ Jednání Rady zahájil v 8,30 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal zúčastněné, provedl kontrolu 
usnášení schopnosti a požádal přítomné o schválení programu.  
Souhlas:  7 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
 
Předsedající Ing. Petr Medáček dále provedl kontrolu usnesení minulé rady – s informacemi o hospodaření, 
úpravě rozpočtu, návrhu rozpočtu 2022 (náhrada nákladů od obcí za sběr, svoz a odstranění NO) a výhledu 
rozpočtu na roky 2023-2025 byla členská schůze seznámena, rovněž byla rámcově seznámena s návrhem 
dohody o narovnání vztahů s ŘSD, viz. samostatný bod jednání. 
 
Po hlasování o programu jednání a kontrole usnesení předsedající přistoupil k projednání druhého bodu 
programu. 
 
Ad 2/ Informace o narovnání vztahů s ŘSD 
Předsedající informoval členy rady o schůzce se zástupci ŘSD, která je plánována na den 6.12.2021. Jednání za 
dálnice povede Ing. Jiří Hvězda, který je pověřen řízením Správy dálnic. Nadále přetrvávají rozpory o ustanovení 
cen za ukládání odpadů dle aktuálně platného ceníku. Ostatní ustanovení dohody nebyla rozporována. Dle 
provedeného právního posouzení, které zajistil náš právní zástupce JUDr. Pospíšil, je jediným možným řešením 
oboustranná dohoda o ukončení smlouvy, v případě neshody žaloba s velmi nejistým výsledkem. Výpověď 
smlouvy není možná, lze ji vyložit jako smlouvu na dobu určitou, která je vázána na událost (rovněž lze ukončit 
jen dohodou smluvních stran). Od zástupců dálnic jsme dosud neobdrželi možné návrhy řešení.  

Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k informacím o dohodě k narovnání vztahů s ŘSD. Vzhledem 
k tomu, že členská schůze byla informována a případná pověření pro sdružení vyplývají z příslušných přijatých 
usnesení. Svoje podpisy k dohodě za s.r.o. by měli připojit oba jednatelé, nikdo nevznesl žádné další připomínky 
či dotazy, proto předsedající vyzval ke hlasování a doporučil, aby vzali na vědomí tyto informace. Následně bylo 
přistoupeno k hlasování. 
 
Pro vzetí informací o plánovaném jednání s ŘSD se vyslovili členové rady v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   7   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
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Usnesení k bodu 2 
Rada SONO bere na vědomí informace o plánované schůzce se zástupci ŘSD a doporučuje předsedovi SONO 
řídit se přijatým usnesením členské schůze k této problematice.   
Rada SONO doporučuje podepsat případnou trojstrannou Dohodu o narovnání za účelem úpravy smluvních 
cenových podmínek, např. dle NOZ, §1765 – změna okolností (znevýhodnění jedné strany) nebo ukončení 
smluvního vztahu oběma jednatelům společnosti. 
 
Předsedající Ing. Medáček upozornil členy rady že další program, bod 3 bude projednáván a usnášení přijímána 
v působnosti valné hromady společnosti SONO PLUS, s.r.o. 
 
a)  Informace o úpravě cen za poskytování služeb od roku 2022 
Pí. Zubáková seznámila členy rady s důvody, které vedly provozovatele zařízení „SONO“ k úpravám cen za 
odpady přijímané na skládku, kompostárnu i recyklaci a to od 1.1.2022. Jedním z důvodů je zákonná úprava 
vycházející ze zákona č. 541/2020 Sb., o odpadech, přílohy č. 9, která stanovuje každoroční nárůst poplatku za 
ukládání odpadu na skládku) – pro rok 2022 je stanoven poplatek ve výši 900,-Kč/t a do výpočtu pro uplatnění 
slevy z poplatku lze započíst jen 190 kg/obyvatele obce ve stavu k 1.1.2021. Dalším, neméně významným 
faktorem, je růst vstupních, ekonomicky oprávněných, nákladů společnosti - např. navýšení mezd zaměstnanců 
o 5%, nákladů na PHM, olejů a Ad Blue, náhradních dílů a oprav jednotlivých strojů, počítáno je s pořízením 
nového nakladače (odpisy) a po personálním auditu jsou započteny také mzdové náklady „závodčího“.  
Do kalkulací za likvidaci bioodpadů je nově zařazena i položka mzdových nákladů ve výši   ½ úvazku strojníka ze 
střediska recyklace. Veškeré nevyužitelné odpady z recyklace, které budeme odvážet do lomu, musí být podle 
nové legislativy nadrceny.  
Nové ceníky, platné od 1.1.2022 jsou k dispozici v provozovně, ceny např. komunálních odpadů jsou stanoveny 
v závislosti na původci odpadu následovně: 
1. skupina odpadů 20 – komunální odpady s výjimkou odpadu katalogového čísla 20 02 02 – zemina a kameny 
a odpadů uvedených v bodě 2:  
obec Kč 481,96 + rez.na rekultivaci. 145,00 + DPH 15% 94,04  + poplatek 500/900 = 1 221/1621 Kč 
ostatní Kč 481,96 + rez.na rekultivaci 145,00 + DPH 21% 131,66 + poplatek 900,- =  1 658,62 Kč   
 
2. katalogové číslo 20 01 38 - dřevo a číslo 20 03 07 – objemný odpad  
obec    Kč 609,78+ rez.na rekultivaci. 145,00 + DPH 15% 113,22 + poplatek 500/900 = 1 368,-/1 768,- 
ostatní   Kč 609,78+ rez.na rekultivaci 145,00+ DPH 21% 158,50 + poplatek 900,- = 1 813,28 Kč 
   
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k informacím o změně cen za likvidaci odpadů na skládce a 
kompostárně, případně aby vznesli své další dotazy či připomínky.    
Pro vzetí informací k avizované úpravě cen za likvidaci odpadů na skládce a kompostárně byl vysloven souhlas 
členů rady „SONO“: 
Souhlas:   7 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
 
Usnesení k bodu 3a: 
Členové rady jako zástupce jediného společníka se seznámili a berou na vědomí informace o úpravách cen a 
předloženým ceníkům za zneškodnění odpadů přijímaných na skládku, kompostárnu a recyklaci s platností 
od 1.1.2022.  
 
3b) Valorizace odměny za výkon funkce jednatele 
Předsedající Ing. Medáček uvedl, že členové rady slyšeli zdůvodnění navýšení cen od 1.1. 2022. Jedním 
z důvodů je navýšení platů zaměstnancům v návaznosti na stoupající míru inflace. V této souvislosti navrhl 
rovněž navýšení odměn za výkon funkce jednatele. Předsedkyně dozorčí rady pí. Vacková s návrhem souhlasila 
a navrhla navýšení odměny o 5%. 
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k předloženému návrhu na valorizaci odměny za výkon funkce 
jednatele, případně aby vznesli své další návrhy či připomínky.    
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Pro valorizaci odměn jednatelů společnosti byl vysloven souhlas členů rady „SONO“: 
Souhlas:  7 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
 
Usnesení k bodu 3b: 
 
1) Členové rady jako zástupci jediného společníka rozhodli, na základě vyjádření míry inflace (pomocí 
indexu spotřebitelských cen), plošně o využití valorizace odměny za výkon funkce jednatelů   
k dorovnání inflace, která se promítá do výše odměny za vykonanou práci a schvaluje její navýšení o 5 %, tj.  
o 3.000,-Kč. 
2) V návaznosti na výše uvedené, jediný společník schvaluje dodatek č. 1 ke Smlouvě 
o výkonu funkce jednatelů, který bod 4.1. sjednané smlouvy ruší v plném rozsahu a nově nahrazuje tímto 
zněním: 

„Odměna Jednatele za výkon funkce činí 63.000,- Kč hrubého měsíčně. Odměna je splatná měsíčně 
 v kalendářním měsíci následujícím po měsíci, ve kterém na ni Jednateli vznikl nárok a to 
v pravidelném termínu výplat v souladu s dohodou o srážkách. Netrvá-li výkon funkce jednatele po dobu celého 
kalendářního měsíce, náleží Jednateli pouze alikvotní část měsíční odměny, která se stanoví poměrně podle 
počtu kalendářních dní, v nichž Jednatel svoji funkci vykonával.“    

 

3c) Rozhodnutí v působnosti valné hromady – viz. příloha ZÁPIS O ROZHODNUTÍ JEDINÉHO SPOLEČNÍKA 
V PŮSOBNOSTI VALNÉ HROMADY ZE DNE 3. PROSINCE 2021. 

 
Předsedající konstatoval, že žádný z přítomných členů rady nevznesl požadavek na zařazení dalšího bodu do 
programu jednání a zasedání ukončil. 

V Želechovicích dne 3. prosince 2021 
Zapsal V. Zubáková    
 

Předsedající: 

Ing. Petr Medáček      ____________________________ 

 

 

 


